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Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok intézni a
Földművelésügyi Minisztérium vezet őjéhez

„Központilag irányítottan történtek a nagy érték ű gépbeszerzések az Európai Mezőgazdasági
Vidékfejlesztési Alap támogatásainak terhére? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Közbeszerzési Értesít őben közzétett tájékoztatók szerint folyó év július elejét ől a mai napig
hozzávető leg hatvan esetben került sor arra, hogy egyes kedvezményezettek a 26/2015 . (V .6 . )
MvM rendelet az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból nyújtandó, a vidéki gazdasá g
és a lakosság számára nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015-t ől igénybe vehető
támogatások részletes feltételeir ő l 3 . számú melléklete alapján (nagy értékű gépbeszerzések) új
mikrobuszt vásároltak .

A hatvan új jármű beszerzése természetesen csak a jelen id ő szerinti adat, hiszen minden egye s
újonnan megjelenő Közbeszerzési értesítőben számos új, a fenti jogcím alapján beszerzet t
mikrobuszról adnak számot az egyes kedvezményezettek. Mindez természetesen üdvözlendő
lenne, hiszen a vidéki lakosság számára kiemelt segítséget jelentenek ezek a járm űvek .

Több mint meglepő azonban, hogy – lényegében 1-2 kivételtől eltekintve – a járművek
leszállítására irányuló hirdetmény nélküli közbeszerzési eljárások nyertese az Autó Széles Kft .
volt .

Mivel valamennyi eljárás „hirdetmény nélküli eljárás volt”, az egyes ajánlatkér ők maguk
döntöttek arról, hogy kit hívnak fel ajánlattételre .

Nehezen képzelhető el, hogy a hazánkban új autó értékesítéssel foglalkozó több száz gazdaság i
szereplő közül a hatvan kedvezményezett cca. 99%-a véletlenül éppen Autó Széles Kft-t talált a
olyannak, aki képes leszállítani a szóban forgó járm űveket. Az is figyelemreméltó tény
egyébként, hogy az ajánlatkérők az eljárás eredményérő l közzétett tájékoztatókban, egyetlen



esetben sem hozták nyilvánosságra, hogy ki volt az a másik két gazdasági szerepl ő , akike t
ugyancsak felhívtak ajánlattételre, hiszen legalább három gazdasági szerepl ő től kellett ajánlato t
kérniük (ezek az un. nem nyertes pályázók) .

Azt gondolom, Tisztelt Miniszter Úr is egyetért velem abban, hogy a vázoltak felvetik annak
gyanúját, hogy valaki – vagy valakik – ezeket a beszerzéseket összehangolták, irányították ,
egységesen megszervezték .

Kérdezem ezért Tisztelt Miniszter Urat, tervezi-e, hogy a fenti vázoltakat soron kívü l
kivizsgáltatja ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 4 .

Tisztelettel :

Szilágyi György
Jobbik
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